
Bygdøy skole FAU 

Møteprotokoll fra FAU-møte 

Onsdag 30. august 2023 

Til stede: 1A, 1B, 2A, 2B, 3A, 3B, 4B, 5B, 6A, 6B, 7A, 7B 
Neste møte: Onsdag 20. september klokken 18.00-20.00 

 

1. Presentasjonsrunde 

Alle representanter presenterte seg. 
 

2. Info om FAU, SMU, DS, Oslo KFU og Bygdøy skoles venner 

Vi gjennomgikk kort hva de ulike organene og foreningene er.  
 
FAU (osloskolen.no) 

Hva er Skolemiljøutvalget 

Hva er Driftstyret 

Oslo kommunale foreldreutvalg (Oslo KFU) 

 

3. Valg og konstituering av årets FAU 

Følgende ble valgt for skoleåret 2023/2024: 
Leder av FAU: Jeanette Nordan. 
Nestleder: Lene Torjul Reutz. 
Kasserer: Thomas Næss. 
Leder av skolemiljøutvalget: Ida Haneborg. 
Nesteleder i skolemiljøutvalget: Thea Groth. 
Foreldrerepresentant til Driftsstyret: Karianne Warp. 
Vara-representant til Driftsstyret: Renate Morken. 
FAU-representant til Bygdøy skoles venner: Thea Groth. 

 
FAU for skoleåret 2023/2024 konstituerte seg. 
 

4. FAUs vedtekter 

Vi gjennomgikk hovedpunktene i FAU sine vedtekter, herunder at alle representantene har 
taushetsplikt. Selv om representantene i FAU er underlagt taushetsplikt skal FAU likevel ikke 
behandle saker som dreier seg om enkeltpersoner, enkeltelever, enkeltforeldre eller skolens 
personale. 
 
 
 

https://bygdoy.osloskolen.no/om-skolen/rad-og-utvalg/fau/
https://bygdoy.osloskolen.no/om-skolen/rad-og-utvalg/skolemiljoutvalget/
https://bygdoy.osloskolen.no/om-skolen/rad-og-utvalg/driftstyret/
https://www.oslokfu.no/
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5. Faste oppgaver i FAU 

Vi gjennomgikk de faste oppgavene som FAU har ansvaret for og hvilket trinn som har 
hovedansvar for de ulike oppgavene. 
1. klasse: Gjenglemt tøy og kontaktpunkt mot BAKS. 
2. klasse: Telefonkatalogen. 
3. klasse: Bibliotekvakter og kontaktpunkt mot BAKS. 
4. klasse: Stormøte. 
5. klasse: 17. mai. 
6. klasse: Aksjonskafé. 
7. klasse: Natteravn og skoleavslutning. 
 

6. Hva skal være fokusområder i år? 

Fokusområdene i forrige skoleår var læringsbrett og digitale læremidler, 

ressursfordelingsmodellen i Oslo, trafikksikkerhet og trygg skolevei, dialog med BAKS og god 

dialog og samarbeid rundt overgangen til ungdomsskolen. 

Det ble tatt opp om innspillene vedrørende trafikksikkerhetstiltak som ble sendt inn fra 

foreldrene/FAU til Bydelen (Bymiljøetaten?) i fjor, har medført noe konkret. Vi skal følge opp 

mer aktivt mot bydelen. 

Forslag om å fjerne dialog med BAKS siden det er tatt inn som en fast oppgave i FAU, og 

dialog rundt overgangen til ungdomsskolen, siden kullene fremover er mindre og skolen har 

tatt noen grep for å være proaktive. Det er ønskelig å videreføre punktene om lærebrett og 

digitale læremidler, ressursfordelingsmodellen i Oslo og trafikksikkerhet og trygg skolevei. 

Forslag om å legge til et trygt psykososialt miljø ved skolen (mobbing, språkbruk, 

læringsmiljø) og mobilbruk.  

Det er viktig at alle foreldre prøver å følge opp vennegrupper og aktiviteter som skal skape 

samhold og godt miljø på tvers av trinnet. Hva kan vi gjøre for å være proaktive og støtte de 

aktivitetene som skolen setter i gang. 

Alle representantene skal ta dialog med sin klasse for å få innspill før vi beslutter hvilke 

fokusområder vi beslutter at vi skal prioritere dette skoleåret. 

 

7. Hva skal FAU informere om på foreldremøtene 

Vi diskuterte hvordan vi kan få mer engasjement og tilbakemeldinger fra foreldregruppen i 

forhold til hvilke saker FAU bør prioritere og involvere oss i. FAU skal jobbe for mer aktiv 

dialog med foreldregruppen og sørge for åpenhet og informasjonsdeling. 

Punktene som bør tas opp på foreldremøtene er info om hva FAU er og gjør, hvilke 

fokusområder foreldrene ønsker at FAU fokuserer på, innspill til hvilket tema vi bør velge for 

Stormøtet som skal arrangeres i mars, samt hvordan vi kan få økt deltagelse på Stormøtet , 
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hvilke oppgaver FAU trenger foreldrebistand til, oppfordring om å ha aktiv dialog om 

mobiltelefoner (klasseavtaler i forhold til smarttelefoner), mobilbruk, skjermtid, sosiale 

medier og spilling blant foreldrene i klassen, og påminnelse om skolens ordensreglement og 

deres anbefalinger i forhold til sykling til skolen. 

Leder lager forslag til presentasjon og oppsummering som representantene kan ta 

utgangspunkt i på foreldremøtene. 

 

8. Bekymring om tilpasset reklame via digitale læremidler 

Bekymring om tilpasset reklame via digitale læremidler på skolen - 

https://www.nrk.no/ytring/reklameskoledagen-1.16453701 

Bygdøy skole har ikke opplevd lignende tilfeller som det som er omtalt i denne artikkelen. 

Leder følger opp med spørsmål til Utdanningsetaten i Oslo i forhold til hvilken prosess og 

vurderinger de gjennomfører i forhold til personvern og informasjonssikkerhet før de 

godkjenner apper/plattformer som skolene i Oslo kan benytte. 

 

9. Spørsmål om skolefruktordning 

En klasse har spurt om det er aktuelt å abonnere på skolefrukt. 

Info om ordningen: https://skolefrukt.no 

Skolen og FAU brukte mye tid på å få satt i gang med Skolelyst forrige skoleår. Det ble da 

besluttet i FAU at denne ordningen skulle evalueres i løpet av inneværende skoleår. Dersom 

mange er misfornøyd med Skolelystordningen, kan vi ev. se nærmere på 

skolefruktordningen. Det vil bli mye ekstra administrasjon for skolen å ha flere ordninger, så 

spørsmålet om skolefruktordning legges på is frem til evaluering av Skolelyst er gjennomført.  

Leder følger opp og undersøker hvor mange som benytter seg av Skolelystordningen. FAU 

bestemmer tidspunkt for evaluering av Skolelyst-ordningen på neste FAU-møte. 

 
 
 
 

https://www.nrk.no/ytring/reklameskoledagen-1.16453701
https://skolefrukt.no/

